
SLOVENSKÝ ZVÄZ VZPIERANIA   

SLOVAK WEIGHTLIFTING FEDERATION   

Olympijské námestie 1, 832 80 Bratislava  

www.vzpieranie.sk  
 

Zápisnica z 1. zasadnutia VV SZV 

zo dňa 02.02.2025 v Ružomberku 
 

Prítomní členovia VV SZV: 

Bc. Ing. Chovanec T., Mgr. Kružel O., Ing. Gribanin Š., Egrecký R., Mgr. Trojčák P. – online 

Zástupca športovcov: Žiaková M. 

Ospravedlnení členovia: 

Ing. Buschbacher M. 

 

Program:  

1. Otvorenie VV, schválenie programu, overovateľov, zapisovateľa VV   Chovanec 

2. Voľba podpredsedov SZV         Chovanec 

3. Poverenie členov VV riadenia konkrétnej organizačnej a administratívnej  

    úlohy/činnosti vo VV SZV        Chovanec 

4. Zmena Ekonomickej smernice SZV       Chovanec 

5. Schválenie Systému starostlivosti o reprezentáciu SR 2025 – 2028   Gribanin 

6. Predbežná nominácia na ME seniorov Kišiňov      RK SZV 

7. Potvrdenie predbežnej nominácie na MS U17 a 20, Peru, Lima    RK SZV 

8. Rozdelenie dlhodobých súťaží SZV, ligy, finalizácia kalendára a pod.   STK SZV 

9. Informácie – schválené/neschválené hosťovania/prestupy    STK SZV 

10. Tvorba poradných komisií VV SZV - návrh, kreovanie, harmonogram  Chovanec 

11. Zdravotné prehliadky pre amatérskych športovcov do 18 rokov   Chovanec 

12. Bezpečnosť na súťažiach        Žiaková 

13. Rozvoj sociálnych sietí         Žiaková 

14. Stav financií SZV, informácie predsedu       Chovanec 

15. Diskusia 

 

 

Bod č.1 

Otvorenie VV, schválenie programu, zapisovateľa a overovateľov VV 

Zapisovateľ: Žiaková M., Overovatelia: Kružel O., Egrecký R. 

 

Uznesenie č. 1/1, Hl. 6/0/0 

VV SZV schvaľuje program VV SZV, zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

 

Bod č.2  

Voľba podpredsedov SZV 
P. Kružel navrhol za prvého podpredsedu p. Trojčáka z dôvodu najvyššieho počtu hlasov 

vo voľbách do VV. 

P. Chovanec navrhol za druhého podpredsedu p. Gribanina z dôvodu potreby zastúpenia 

predsedu v Bratislave.  

 

http://www.vzpieranie.sk/
http://www.vzpieranie.sk/


 

Uznesenie č. 2/1a, Hl. 5/0/1 

VV SZV volí za 1. podpredsedu SZV p. Mgr. Pavla Trojčáka. 

Uznesenie č. 2/1b, Hl. 5/0/1 

VV SZV volí za 2. podpredsedu SZV p. Ing. Štefana Gribanina. 

 

Bod č.3 

Poverenie členov VV riadenia konkrétnej organizačnej a administratívnej 

úlohy/činnosti vo VV SZV 
 P. Chovanec navrhol, aby každý člen VV bol členom určitej komisie a zabezpečoval 

komunikáciu medzi VV a danou komisiou.  

  

Uznesenie č. 3/1, Hl. 6/0/0 

VV SZV poveruje: 

Mgr. Pavla Trojčáka za predsedu Komisie mládeže, gestora Komisie mládeže pre Výkonný 

výbor SZV a poveruje ho zostavením členov Komisie mládeže. 

Ing. Štefana Gribanina za predsedu Reprezentačnej komisie SZV a gestora Reprezentačnej 

komisie pre Výkonný výbor SZV. Výkonný výbor SZV ponecháva reprezentačných trénerov na 

ďalší OH cyklus bez zmien:  

Mgr. Ondrej Kružel (muži a juniori),  

Ing. Štefan Gribanin (ženy a juniorky),  

Mgr. Ľudovít Buzgó (mládež U15 a U17),  

Mgr. Pavol Trojčák (asistent pre mládežnícku reprezentáciu) a  

Ing. Štefan Korpa (asistent pre seniorskú reprezentáciu). 

Mgr. et Bc. Gabriela Buzga, PhD. za predsedu Komisie vzdelávania SZV a poveruje ho 

zostavením členov Komisie vzdelávania SZV. 

Mgr. Miriamu Žiakovú za gestora pre zdravotnú starostlivosť na súťažiach SZV, v súčinnosti s 

Komisiou vzdelávania SZV. 

Ing. Michala Ikréniho za predsedu STK a Rudolfa Egreckého za gestora pri Súťažno -technickej 

komisii SZV pre Výkonný výbor SZV a poveruje ich zostavením členov komisie 

STK. 

Ing. Mariána Buschbachera za gestora v oblasti sponzorstva. 

 

Bod č.4 

Zmena ekonomickej smernice 
 P. Chovanec navrhol zmenu výšky cestovného pre rozhodcov a reprezentantov z 0,14€/km 

na 0,2 €/km.  

 

Uznesenie č. 4/1a, Hl. 6/0/0 

VV SZV mení sadzbu v Čl. 2 ods. 4 písm. c) Ekonomickej smernici SZV z pôvodných 0,14 

eur/km na 0,20 eur/km. 

Uznesenie č. 4/1b, Hl. 6/0/0 

Ukladá predsedovi SZV, aby vydal konsolidované znenie smernice na stánku SZV. 

  

Bod č.5  

Schválenie Systému starostlivosti o reprezentáciu SR 2025 – 2028 



 

 P. Gribanin po konzultácii s reprezentačnými trénermi navrhol zvýšenie finančných 

príspevkov pre reprezentantov a predložil podmienky ich čerpania. 

P. Trojčák poznamenal potrebnosť vytvorenia percentuálneho využitia čerpania príspevkov 

na konkrétne oblasti.  

P. Chovanec pripomenul, že do najbližšieho VV je potrebné vypracovať program pre 

pretekárov vybraných na možnú kvalifikáciu na OH 2028 a 2032.   

P. Kružel predostrel VV žiadosť p. Karola Samka, ktorý žiada o finančný príspevok vo 

výške 4.000€ po dobu 4 mesiacov na prípravu na ME.  

P. Chovanec poznamenal, že program na príspevky je vypracovaný objektívne a nie je 

možné pretekárovi, ktorý nemá splnený limit bol pridelený príspevok, keď ho nemajú ani pretekári 

so splneným limitom a podávajú vyššie umiestnenia na medzinárodných podujatiach.  

 

Uznesenie č. 5/1a, Hl. 6/0/0 

Do schválenia Systému starostlivosti o prezentáciu SR v období 2025 - 2028 VV SZV 

schvaľuje príspevky pre pretekárov pripravujúcich sa na významne podujatia nasledovne: 

➢ U15 a 17 z 300 EUR na 500 EUR 

➢ U20 a 23 zo 600 EUR na 800 EUR 

➢ Senior amatér z 1500 EUR na 2000 EUR 

➢ Senior profesionál z 1000 EUR na 1500 EUR 

V prípade nesplnenia predpísaného limitu má pretekár nárok na polovicu príspevku. Ak 

pretekár splní limit do vrcholového podujatia limit na kontrolnej súťaži, prípadne potvrdí limit na 

nominovanom podujatí, ma nárok na dočerpanie druhej polovice príspevku. 

Ak bude pretekárovi od Antidopingovej agentúry udelený 1 čierny bod, príspevok mu bude 

skrátený o 1/2. Ak sa mu udelí 2 čierny bod, nemá nárok na príspevok. Táto podmienka platí aj na 

príspevok ZCTM. Nevzťahuje sa na granty od Ministerstva cestovného ruchu a športu SR. 

 

Uznesenie č. 5/1b, Hl. 6/0/0 

VV SZV neschvaľuje žiadosť p. Karola Samka, ktorú predložil p. Kružel o navýšení 

príspevku na prípravu na ME seniorov o 4.000 EUR. 

 

Bod č. 6  

Predbežná nominácia na ME seniorov Kišiňov 
 Reprezentační tréneri p. Gribanin a p. Krúžel predložili predbežnú nomináciu na ME 

seniorov Kišinov. 

 

Uznesenie č. 6/1a, Hl. 5/0/1 (Gribanin) 

VV SZV schvaľuje predbežnú nomináciu na ME seniorov 2025 žien: 

Bibiána Večeřová, HK do 64 kg, 190 kg 

Natália Hušťaová, HK do 71 kg, 190 kg 

Nikola Seničová, HK do 87 kg, 220 kg 

 

Uznesenie č. 6/1b, Hl. 5/0/1 (Kružel) 

VV SZV schvaľuje predbežnú nomináciu na ME seniorov 2025 mužov: 

Sebastián Cabala, HK do 81 kg, 330 kg 

Karol Samko, HK do 96 kg, 325 kg 

Viktor Ostrovský, HK do 96 kg, 325 kg 



 

Radoslav Tatarčík, HK do 109 kg, 345 kg 

 

Uznesenie č. 6/1c, Hl. 4/0/2 (Kružel, Gribanin) 

VV SZV poveruje reprezentačných trénerov, aby informovali pretekárov o stave a čase 

plnenia nominačných limitov na ME seniorov. 

 

Bod č. 7 

Potvrdenie predbežnej nominácie na MS U17 a U20, Peru, Lima 
 P. Chovanec predniesol predbežnú nomináciu na MS. Pripomenul, že je potrebné poslať 

len najkvalitnejších pretekárov, nakoľko podujatie bude finančne nákladné.  

 

Uznesenie č. 7/1, Hl. 6/0/0 

VV SZV potvrdzuje predbežnú nomináciu na MS U17 a 20 a ukladá reprezentačným 

trénerom, aby informovali pretekárov o stave a čase plnenia nominačných limitov na MS 

U17 a 20. 

U20, Matej Cepko, HK do 89 kg, 270 kg 

U20, Laura Svrčková, HK do 64 kg, 180 kg 

U17, Linda Svrčková, HK do 64, 160 kg 

U17, Ráchel Závacká, HK do 64, 170 kg 

U17, Vivien Takacsová, HK do 76, 170 kg. 

 

Bod č. 8  

Rozdelenie dlhodobých súťaží SZV, ligy, finalizácia kalendára a pod. 
P. Egrecký informoval o činnosti STK o finalizácii rozdelenia jednotlivých kôl líg medzi 

organizátorov.  

P. Gribanin odporučil STK zaoberať sa prehodením Finále ligy mladších žiakov z termínu 

1. novembra na október, nakoľko v tomto termíne je sviatok.  

P. Egrecký navrhol zrušenie 3. ligy mužov a ponechanie 2. ligy, nakoľko bude 

pravdepodobne štartovať 11 družstiev. 

Sl. Žiaková vyjadrila názor, aby sa vytvoril systém na prideľovanie súťaží klubom na 

základe umiestnenia v lige, pretože sa stávajú nerovnosti pri pridelení súťaží a organizátori na 

medailových pozíciách nemajú pridelenú súťaž v danej vekovej kategórii a tým pádom sú aj 

rodičia pretekárov mnohokrát ukrátení o možnosť vidieť výkony svojich detí, najmä pokiaľ dané 

kluby sú ochotné súťaž organizovať. Ďalej upozornila na neskoré zverejnenie dodatkov na 

jednotlivé kolá na stránke SZV, čo v niektorých prípadoch môže spôsobiť problémy klubom, ktoré 

si potrebujú vyriešiť ubytovanie a účasť rodičov a navrhla, aby dodatky boli zverejnené minimálne 

2 týždne pred súťažou. 

P. Egrecký poznamenal, že súťaže sú rozdelené spravodlivo a rovnomerne medzi kluby, 

približne rovnaký počet súťaží na prihlásené kluby. Rozpisy súťaží sú vypracované, avšak nakoľko 

prebiehali voľby nebolo možné zostaviť dodatky 2 týždne pred súťažou.  

Sl. Žiaková poznamenala, aby sa pri prideľovaní súťaží klubom neprihliadalo len na počet 

pridelených súťaží, ale aj na umiestnenie z predchádzajúceho roku.  

 

Uznesenie č. 8/1, Hl. 6/0/0 

VV SZV berie na vedomie informácie ktoré predložil p. Egrecký v bode č. 8. 

 



 

Bod č. 9  

Informácie – schválené/neschválené hosťovania/prestupy 
 P. Egrecký predložil žiadosti o hosťovania a prestupy.  

 

Uznesenie č. 9/1, Hl. 6/0/0 

VV SZV berie na vedomie informácie ktoré predložil p. Egrecký v bode č. 9. 

 

Bod č. 10  

Tvorba poradných komisií VV SZV - návrh, kreovanie, harmonogram   

 P. Gribanin navrhol, aby sa Komisia mládeže, Vzdelávacia komisiu a Reprezentačná 

komisia kvôli úzkej spolupráci spojili do jednej Trénersko – metodickej komisie. Jednotlivé 

komisie by fungovali samostatne, avšak bol by z VV poverený koordinátor, ktorý by zabezpečoval 

komunikáciu medzi komisiami a VV. Tieto komisie by mali spolu vypracovať systém starostlivosti 

o športovo - talentovanú mládež a reprezentáciu až do roku 2032.  

P. Chovanec vyjadril súhlas s p. Gribaninom, avšak je potrebné Trénersko – metodickej 

komisii vytvoriť štatút. Taktiež je potrebné, aby si predsedovia jednotlivých komisii vytvorili tím, 

s ktorým budú spolupracovať a čo najskôr o ňom informovali.  

P. Trojčák oboznámil VV o momentálnych členoch Komisie mládeže, ktorú tvoria Trojčák 

Pavol, Kružel Ondrej, Rehák Michal a Bibiána Večeřová. 

Sl. Žiaková navrhla do Komisie mládeže Krajčovica Dominika.  

P. Gribanin oboznámil VV o členoch Reprezentačnej komisie, ktorú tvoria Gabriel Buzgó, 

Krúžel Ondrej, Gribanin Štefan a poradcovia Korpa Štefan a Trojčák Pavol. Vzdelávaciu komisiu 

tvoria Buzgó Gabriel ml., Oliva Viktor, Kováč Milan ml.. Vavrovič Dušan, Korpa Štefan, Žiaková 

Miriama ako gestor a externe Sedliak Milan.  

P. Egrecký oboznámil VV o členoch STK, ktorú tvoria Egrecký Rudolf, Ikréni Michal, 

Hudec Vladimír, Chovanec Dominik.  

Sl. Žiaková navrhla do STK Svrčkovú Zuzanu.  

P. Chovanec navrhol, aby sa urobil štatút Komisii masters a poverili sa členovia do tejto 

komisie.  

 

Uznesenie č. 10/1a, Hl. 6/0/0 

VV SZV súhlasí s novou štruktúrou poradných komisií SZV. VV SZV ukladá p. Gribaninovi 

vypracovanie štatútu Trénersko-metodickej komisie SZV a ďalších ch komisií SZV. 

Uznesenie č. 10/1b, Hl. 6/0/0 

VV SZV súhlasí s možnosťou vytvoriť Komisiu masters a ukladá p. Rudolfovi Egreckému, 

aby v tejto veci konal. 

 

Bod č. 11 

Zdravotné prehliadky pre amatérskych športovcov do 18 rokov 
P. Chovanec na základe pripomienok zástupcov klubov na valnom zhromaždení navrhol 

zmenu dlhodobého rozpisu v časti lekárske prehliadky. 

 

Uznesenie č. 11/1, Hl. 6/0/0 

VV SZV schvaľuje zmenu dlhodobého rozpisu v časti lekárske prehliadky tak, aby znel: 



 

,,Štart je povolený len s platným preukazom SZV. Amatérski športovci do 18 rokov majú povolený 

štart s platnou lekárskou prehliadkou nie staršou ako rok alebo s úradne overeným čestným 

prehlásením od rodičov, že súhlasia so štartom ich detí na vzpieračskej súťaži na ich vlastnú 

zodpovednosť. Čestné prehlásenie nemôže byť staršie ako rok. Amatérski športovci nad 18 rokov 

a športovec športu pre všetkých vykonáva šport v zmysle § 5 ods. 8 zákona č. 440/2015 Z. z. o 

športe vykonávajú šport na vlastnú zodpovednosť).´´ 

 

Bod č. 12 

Bezpečnosť na súťažiach 
Sl. Žiaková upozornila na nedostatočné bezpečnostné opatrenia na súťažiach. Máloktorý 

organizátor na súťaži zabezpečí lekárničku, prípadne dokonca zdravotníka. Okrem toho vybavenie 

lekárničky by malo spĺňať určité štandardy a okrem bežného vybavenia obsahovať aj športové 

potreby, ako chladiaci sprej, gély, elastické obväzy a pod. Pokiaľ by to bolo možné, minimálne na 

majstrovských súťažiach by mal byť prítomný zdravotník, dokonca by ho odporúčala aj na 

ligových súťažiach vyšších vekových kategórii, kde je riziko zranenia vzhľadom na váhu činky 

vyššie. Navrhla, aby zväz pre každého organizátora zabezpečil lekárničku so spomínaným 

vybavením a aby povinnosť disponovať ňou bola zapracovaná do súťažného poriadku. Taktiež 

navrhla do rozhodcovského poriadku zapracovať povinnosť rozhodcu skontrolovať pred začatím 

súťaže, či ňou organizátor disponuje. Odporučila, aby minimálne na majstrovských súťažiach bol 

prítomný zdravotník, prípadne aj na ligových kolách vyšších vekových kategórii. 

P. Chovanec súhlasí, aby sa povinnosť organizátora disponovať lekárničkou zapracovala 

do súťažného poriadku.  

P. Krúžel oznámil, že cena zdravotníka na jedno kolo ligy sa pohybuje minimálne 100€.  

P. Chovanec pripomenul, že v prípade vážneho úrazu musí byť aj v prípade prítomnosti 

zdravotníka privolaná záchranná služba, avšak je potrebné sa touto témou zaoberať.  

P. Gribanin navrhol aby sa nakúpilo aspoň 5 lekárničiek na región a rozdelili sa klubom, 

ktoré organizujú súťaže. Pripomenul vhodnosť komunikácie s Gabrielom Buzgóm, ktorý by mohol 

pomôcť so vzdelaním v oblasti prvej pomoci.  

Sl. Žiaková informovala, že sa už v minulom roku pokúšala o organizáciu semináru pre 

trénerov prostredníctvom p. Buzgá ml. ohľadom základov fyzioterapie a prevencii úrazov pre 

trénerov, avšak vec ostala nedoriešená. Tvrdila, že mnohí tréneri majú nedostatky ohľadom 

základných pozícii, dýchania a mnohých ďalších záležitostí a je potrebné ich preškoliť, pretože 

v súčasnosti sú už nové poznatky v rámci trénerstva a fyzioterapie, ktoré žiaľ tréneri nemajú 

odkiaľ nadobudnúť.  

P. Krúžel navrhol, aby sa urobil seminár pre trénerov napríklad deň pred pretekmi, prípadne 

samostatne, kde by sa mohli tréneri preškoliť v spomínaných oblastiach. 

P. Chovanec vyjadril súhlas a odporučil sa skontaktovať s p. Buzgóm ml. ohľadom riešenia 

danej problematiky. Ďalej odporučil zistiť cenu zdravotníka, aby bolo možné zabezpečiť jeho 

prítomnosť na majstrovských súťažiach.  

 

Uznesenie č. 12/1a, Hl. 6/0/0 

VV SZV berie na vedomie informácie ktoré predložila s. Žiaková v bode č. 12. 

Uznesenie č. 12/1b, Hl. 6/0/0 

VV SZV ukladá s. Žiakovej, aby vytipovala obsah lekárničky, ktoré zakúpi SZV a budú dané 

klubom tak, aby ich mali k dispozícii na súťažiach organizovaných pod hlavičkou SZV. 

 



 

Bod č. 13 

Rozvoj sociálnych sietí 
 Sl. Žiaková upozornila na aktuálny stav sociálnych sietí a na ich dôležitosť. Platformy, ako 

Facebook a Instagram nezodpovedajú vážnosti prezentácie zväzu. Grafika je na každom príspevku 

iná, chýbajú popisy, chýba smer a cieľ danej tvorby a taktiež informácie. V obsahu nesmie chýbať 

zoznam klubov a kontakty na ich štatutárov.  Ďalej upozornila na cieľovú skupinu týchto 

platforiem, ktorú tvoria prevažne mladí ľudia a hlavne potenciálni pretekári. Okrem toho 

upozornila na fakt, že pokiaľ nezvýšime úroveň sociálnych sietí, ťažko môžeme očakávať podporu 

od sponzorov, ktorí sú na sociálne siete orientovaní. Ďalej príspevky môžu výrazne pomôcť 

v propagácii klubov, či už len jednoduchým zdieľaním príspevkov, alebo aj možnosťou vytvorenia 

projektu na propagovanie klubov najmä v obdobiach mimo súťaží. Avšak upozornila na časovú 

náročnosť tejto tvorby a na fakt, že výsledky tejto práce sa prejavia až po dlhšom časovom období. 

Preto túto funkciu môže vykonávať len človek s finančným ohodnotením. Podľa informácii 

z vysokej školy manažmentu je cena za takúto prácu minimálne 600€ mesačne. Preto navrhla, aby 

bol na túto funkciu poverený človek s marketingovým vzdelaním, prípadne aspoň skúsenosťami, 

ktorý sa bude zúčastňovať pretekov a organizovať projekty na rozvoj a propagáciu týchto sietí 

a aby bola vyhradená finančná odmena z rozpočtu SZV.  

 P. Chovanec poznamenal, že na sociálnych sieťach je potrebná prezentácia najmä 

pretekárov.   

 P. Gribanin poznamenal, že by činnosť mal vykonávať človek interne v rámci zväzu, ktorý 

má so vzpieraním skúsenosti. Navrhol, aby vykonával túto činnosť Dominik Krajčovic, ktorý 

spravuje sociálne siete ŠKV Považan Nové Mesto nad Váhom na vysokej úrovni, prípadne 

v spolupráci so sl. Žiakovou. Vyzdvihol možnosť spolupráce s Katarínou Bačinskou, ktorá 

vytvárala videá na medzinárodných podujatiach. 

Sl. Žiaková uviedla, že po komunikácii s Dominikom Krajčovicom túto činnosť odmieta, 

nakoľko je časovo náročná a nie je to v jeho kapacite. Taktiež poznamenala, že túto činnosť musí 

vykonávať jeden človek skrz jednotnú grafiku, prípadne v spolupráci s ďalším človekom, ktorý 

pomáha zhromaždiť materiál.  

P. Krúžel poznamenal, aby sme skúsili pracovať interne v rámci zväzu a až v prípade 

neúspechu hľadali externého človeka na túto činnosť.  

 

Uznesenie č. 13/1a, Hl. 6/0/0 

VV SZV berie na vedomie informácie ktoré predložila s. Žiaková v bode č. 13. 

 

 

Bod č. 14 

Stav financií SZV, informácie predsedu  
P. Chovanec informoval členov VV: 

1. Prišla prvá splátka príspevku na činnosť od MCRaŠ. Na vlastný účet SZV chodia 

momentálne členské a iné poplatky SZV a štartovné poplatky.  

2. Prišlo rozhodnutie od ITA o udelení čierneho bodu č. 2 pretekárovi SC. 

3. Všetci účastníci MS (seniorov, U20 a 17) a ME seniorov, vrátane trénerov, budú musieť 

mať certifikát ADEL, ktorý následne treba nahrať do IWF systému. Platnosť certifikátu je 

2 roky. 

4. Žiada, aby Komisia mládeže vypracovala CTM a ZCTM 1. kvartál. 



 

5. Noví členovia SZV: REDOUBT klub Nové Zámky, (RNZ) a Športový klub Iscorp (ŠK 

ISCORP) srk. IZV. 

6. Tréningový camp mládeže. Tento rok budú znova dva. Predbežné termíny sú 22. až 29. jún 

alebo 24. až 31. august. Miesto nie je známe. Treba vytipovať trénerské obsadenie vopred. 

7. Lech Labudda, podpredseda Poľského zväzu vzpierania, nás pozýva na turnaj Mladých 

talentov v Gdansku v termíne 31.05.2025, prihlášku je potrebné poslať do konca februára. 

a Memoriál Waldemara Malaka, ktorý je naplánovaný na 30.08.2025. 

8. Treba začať pomaly pracovať na nových limitoch do reprezentácie z dôvodu nových 

váhových kategórií a tiež na systéme tvorby nových národných rekordoch. 

9. Volebný kongres EWF bude v Kišiňove pred ME a IWF v Saudskej Arábii v termíne od 

23. do 26. mája. Oboch sa SZV zúčastní. V zmysle stanov bude SZV zastupovať minimálne 

predseda a bude sa uchádzať aj o členstvo minimálne v technickej komisii. 

10. Je potrebné zakúpiť licenciu na software POWERLIVE. Pôvodná licencia nám končí v 

polke februára. 

11. Je možnosť organizovať EU CUP v roku 2026 na SVK. Predseda pripraví oficiálnu žiadosť 

a bude informovať VV SZV, či nám pripadnú práva na organizáciu. 

12. Oslovíme spoločnosť ELEIKO a ZKC, o cenové ponuky na zakúpenie certifikovaných 

činiek v zmysle rozpočtu SZV. 

 

Uznesenie Hl. 6/0/0 

Berie na vedomie informácie predsedu SZV. 

 

Bod č. 15 Diskusia 
P. Gribanin informoval o prebiehajúcej diagnostike športovcov NŠC.  

P. Chovanec vyjadril možnosť pomoci v zotavovaní Vladimíra Macuru a Gabriela Benyíka 

v prípade, že tréneri pošlú správu o ich zdravotnom stave a požiadavky na zotavenie.  

 

Uznesenie Hl. 6/0/0 

Berie na vedomie diskusiu členov VV SZV. 

 

Zapísala dňa 10.2.2025 

Mgr. Miriama Žiaková – zástupkyňa športovcov vo VV 

 

Overili dňa 14.2.2025 

Rudolf Egrecký – člen VV 

 

Mgr. Ondrej Krúžel – člen VV  

 

 

Bc. Ing. Tomáš Chovanec 
predseda SZV 


